

"I love freedom." Who doesn't love freedom? But a life without security, being sick and depending on drugs to survive? Have you thought about that? especially with the Long COVID not setting you free? The Wuhan virus and its many variants are everywhere. Many hospitals in Florida have more # COVID19 patients. Patients with an average age of 35 are in intensive care at hospitals in Missouri. In Arkansas, children's hospitals are also peaked with COVID children and young patients. Yet we are fortunate to have vaccines that work! Finally, there is still time to save ourselves by getting anti-covid vaccin. Did you know that in 1962, Dallas County, Texas vaccinated 950,000 people against polio in two days? Today 99.9% of all polio is now eliminated! Dr. Cleavon Gilman explains...

"J'aime la liberté." Qui n'aime pas la liberté ? Mais une vie sans sécurité, être malade et dépendre des médicaments pour survivre? Avez-vous pensé à ça? surtout avec le Long COVID ne vous libère pas? Le virus de Wuhan et ses nombreux variants sont partout. De nombreux hôpitaux en Floride ont plus de patients #COVID19. Des patients d'âge moyen de 35 ans sont en soins intensifs dans des hôpitaux du Missouri. En Arkansas, les hôpitaux pour enfants ont également atteint un pic avec COVID. Pourtant nous avons la chance d'avoir des vaccins qui fonctionnent! Enfin, il est encore temps de nous sauver en allant nous vacciner. Savez-vous qu'en 1962, le comté de Dallas au Texas a vacciné 950 000 personnes contre la polio en deux jours? Aujourd'hui 99,9% de toute la polio est désormais éliminée! Dr. Cleavon Gilman explique...

@VictorianCHO, @Cleavon_MD, @DrEricDing, @AliNouriPhD, @PeterHotez, @DFisman, @BogochIsaac, @imgrund, @tara_kiran, @AshTuite, @SabiVM, @NaheedD, @NathanStall, @LeeannInspires, @MrAhmednurAli, @drandrewb, @SGaibrie, @birgitomo, @NightShiftMD, @AmitAryaMD, @IrfanDhalla, @jkwan_md, @eliowa, @NishaOttawa, Erika Vlieghe, @vanranstmarc, @Emmanuel_microb, @drphildevos, @gator_gum, etc...